
 
Aika-lava 
 
EKIL 27.01.2022 § 15    
123/00.01.05/2022    
 
 
Valmistelijat tilapäällikkö Antti Kinnunen, vt. tilapäällikkö Ulf Blomberg, puh. 0440 555 

405 ja elinkeino- ja infrastruktuurikeskuksen johtaja Sari Paljakka, puh. 040 
630 2811  

 
Taustaa: Timberpointin ja StoraEnson Porin SuomiAreenan Suomen 100-
vuotisjuhlan kunniaksi rakentama Aika-lava oli messukäytössä tämän 
jälkeen muutaman kerran, viimeksi Helsingin Flow-festivaaleilla. Tämän 
jälkeen se on ollut osiin purettuna Valkon satamassa hallissa odottamassa 
mahdollista jatkokäyttöä. Aika-lavan omistaa nykyisin Timberpoint Oy, joka 
on halunnut lahjoittaa sen kaupungille. 
 
Elinkeino- ja infrastruktuurilautakunta on kokouksessaan 28.1.2021 § 6, 
Investoinnit alle 100 000 euroa, päättänyt että käytetään 50 000 euroa 
Aika-lavaa varten. Määräraha on jäänyt käyttämättä vuoden 2021 aikana ja 
mikäli hanke halutaan viedä läpi, olisi anottava uusi määräraha vuodelle 
2022. 
 
Hankkeen edellytykset: 
Kaupunki on selvitellyt Aika-lavan sijoittamista Ungerniin, jonne on myös 
saatu pysyvä rakennuslupa. 
 
Hankkeelle on laskettu kustannusavio (alv 0 %): 
• lujuuslaskemien laadinta, arvio 3 000 euroa 
• perustukset, arvio 5 000 euroa 
• sähköistys ja valaistus, arvio 5 000 euroa 
• puuosien puhdistus ja käsittely, 10 000 euroa  
• katon peltilistat, 5 000 euroa 
• vesikourun uusiminen 4 000 euroa 
• kuljetukset ja asennukset, 25 000 euroa 
• lattian levytys tai alusta 250 m², 12 500 euroa 
• lisä- ja muutostyöarvio, 5 000 euroa 
 
yhteensä 74 500 euroa 
 
Hankkeen haasteena on se, ettei Aika-lavaa ole suunniteltu pysyväksi 
rakennukseksi. Vesikaton sisäänpäin kallistettujen lappeiden vesikouru on 
osoittautunut toimimattomaksi. Rakennuksessa ei ole räystäitä eikä seiniä, 
joten viistosade kastelee lattian, josta puuttuu veden poisto. Vesikaton 
muutokset muuttaisivat koko rakennuksen luonteen, joten niitä ei ole voitu 
huomioida. Lattian uusi pinta on sen sijaan huomioitu laskelmaan. 
 
Aika-lava on avoin rakennus ja todennäköisesti muodostuu nuorison 
kokoontumispaikaksi, joka voi houkuttaa sen ilkivallan kohteeksi. 
Kattorakenne on pääosin lasia. Kameravalvontaa ei ole huomioitu 
kustannuksiin eikä mahdollinen aitaaminen. 
 
Vuoden 2021 määrärahat eivät ole enää käytössä, joten mikäli halutaan 
viedä hanketta eteenpäin, olisi hankkeelle haettava uudet määrärahat. 
  
Liite 8 
‒ otteita rakennuslupapiirustuksista 



‒ valokuvia Aika-lavan materiaalista 
    

Esittelijä Elinkeino- ja infrastruktuurikeskuksen johtaja Sari Paljakka 
 

Ehdotus Elinkeino- ja infrastruktuurilautakunta päättää, että Aika-lava -hankkeeseen 
ei ryhdytä korkeiden kustannusten vuoksi, lisäksi käyttöikä muodostuisi 
varsin lyhyeksi. 
 

Päätös Elinkeino- ja infrastruktuurilautakunta päätti, että Aika-lava –hankkeeseen 
ei ryhdytä korkeiden kustannusten vuoksi, lisäksi käyttöikä muodostuisi 
varsin lyhyeksi. 
 
Liite 9 
– otteita rakennuslupapiirustuksista 
– valokuvia Aika-lavan materiaalista 
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